
PROTOKÓŁ  NR XXIII/2021 

sesji Rady Gminy Brzeźnica 

z dnia 03 listopada 2021 roku 

 

 

 

Frekwencja: 14 radnych obecnych, nieobecny : Kosiński Piotr. 

 

1. Otwarcie obrad. 

Obrady XXIII sesji Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Kosiński. 

 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

Nie było uwag do porządku obrad, w związku z czym Przewodniczący Rady Gminy poddał 

pod głosowanie porządek, który został przyjęty przez Radę jednogłośnie: 

 

ZA (14) Izabela Bendiuł, Dawid Łukasz Irski, Ryszard Adam Szumiński, Beata Genowefa 

Najdek, Justyna Agnieszka Daraż, Krzysztof Kosiński, Marta Mirosława Pastuła, , Helena 

Ślecka, Aneta Joanna Połomka, Artur Dariusz Jasiński, Grzegorz Najdek, Maciej Jastrząb, Józef 

Szmit, Tomasz Ziaja. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad  sesji. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacje Wójta o działaniach podjętych od ostatniej sesji. 

5. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy oraz Przewodniczących Komisji stałych o 

odbytych spotkaniach czy posiedzeniach.   

6. Informacja z wykonania budżetu za I półrocze 2021 r. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2020/2021 w 

Gminie Brzeźnica. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie:   

a) Przyjęcia Programu współpracy na 2022 rok Gminy Brzeźnica z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

prowadzących działalność pożytku publicznego, 

b) Określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

c) Wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości gruntowych 

położonych w miejscowości Jabłonów,  

d) Zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze 

inkasa, określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso, 

e) Zarządzenie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w 

drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso, 

f) Zmiany uchwały nr XXII/155/2021 Rady Gminy Brzeźnica z dnia 03 września 

2021 r. w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2021 rok, 

g) Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzeźnica na lata 2021-2025, 

h) Zmian w uchwale budżetowej na 2021 rok. 



      9. Interpelacje i wnioski radnych. 

      10. Inne sprawy organizacyjne, które wynikną po wysłaniu zawiadomień. 

      11. Zakończenie obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji: protokół został przyjęty jednogłośnie: 

 

ZA (14) Izabela Bendiuł, Dawid Łukasz Irski, Ryszard Adam Szumiński, Beata Genowefa 

Najdek, Justyna Agnieszka Daraż, Krzysztof Kosiński, Marta Mirosława Pastuła, , Helena 

Ślecka, Aneta Joanna Połomka, Artur Dariusz Jasiński, Grzegorz Najdek, Maciej Jastrząb, Józef 

Szmit, Tomasz Ziaja. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

4. Informacje Wójta o działaniach podjętych od ostatniej sesji.    

Wójt wspomniał o następujących sprawach: 

- akcja szczepień – podziękowania dla Sołtysów i Rad sołeckich; podczas festynów zaszczepiono 

ponad 100 osób przeciw COVI-19,  

- przedstawienie nowego pracownika Urzędu Gminy – Marty Świątkowskiej inspektor ds. 

ogólnoorganizacyjnych, kadr i obsługi organów Gminy, 

- podziękowania dla Sołtys  i Rady sołeckiej z Karczówki za wykonanie instalacji elektrycznej w 

świetlicy, 

- informacja o nowym Komendancie Powiatowym Policji w Żaganiu – Marcin Sapun, 

- informacja o projekcie na remont dachu w świetlicy we Wrzesinach, oczekuje na podpisanie 

umowy przez Marszałka Województwa Lubuskiego, 

- przetarg na budowę Centrum Kultury Górali Czadeckich, 

- dofinansowanie na budowę kanalizacji w Jabłonowie, 

- porozumienie komunikacyjne z Gmin Powiatu żagańskiego, dzięki temu na bilety dla dzieci 

dojeżdżających do szkół 50% dofinansowania, 

- program „Granty PPGR” złożono 222 wniosków, 

- trwają prace nad budżetem na 2022 rok. 

 

pytania: 

Maciej Jastrząb: remont szatni w Brzeźnicy na jakim jest etapie? 

Ryszard Szumiński: wyraził niezadowolenie z wykonania remontu szatni. 

Wójt: użytkownicy Klub Sportowy Zorza Brzeźnica są zadowoleni. 

 

Tomasz Ziaja: czy będzie naprawiana droga w Chotkowie ul. Młynarska? 

Wójt: Kierownik GZU na bieżąco łata dziury i uzupełnia ubytki. 

Dyskusja na temat remontu drogi ul. Młynarska w Chotkowie. 

 

Tomasz Ziaja: pytanie o światłowód w Brzeźnicy. 

Wójt: światłowód założony w połowie miejscowości jednak nie można wyegzekwować od firmy 

podłączenia. 

 

Grzegorz Najdek: nie działa oświetlenie drogowe w Wichowie. 

Wójt: wyjaśnił procedurę naprawy lamp (7 dni na naprawę). 

 

 

5. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy oraz Przewodniczących Komisji stałych o 

odbytych spotkaniach czy posiedzeniach. 
 



 

Komisja ds. budżetu i finansów. Przewodniczący komisji radny Ryszard Szumiński 

odczytał protokół z dzisiejszego posiedzenia komisji. 

 

6. Przewodniczący Rady Gminy przedstawił informację z wykonania budżetu za I 

półrocze. Radni przyjęli bez pytań. 

 

7. Radni zapoznali się z informacją o stanie realizacji zadań oświatowych w roku 

szkolnym 2020/2021 w Gminie Brzeźnica. 

Brak pytań. 
 
8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) Przyjęcia Programu współpracy na 2022 rok Gminy Brzeźnica z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, prowadzących 

działalność pożytku publicznego, 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały, została przyjęta 

przez Radę jednogłośnie: 

ZA (14) Izabela Bendiuł, Dawid Łukasz Irski, Ryszard Adam Szumiński, Beata Genowefa 

Najdek, Justyna Agnieszka Daraż, Krzysztof Kosiński, Marta Mirosława Pastuła, , Helena 

Ślecka, Aneta Joanna Połomka, Artur Dariusz Jasiński, Grzegorz Najdek, Maciej Jastrząb, Józef 

Szmit, Tomasz Ziaja 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)   

 

b) Określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały, została przyjęta 

przez Radę jednogłośnie: 

ZA (13) Izabela Bendiuł, Dawid Łukasz Irski, Ryszard Adam Szumiński, Beata Genowefa 

Najdek, Justyna Agnieszka Daraż, Krzysztof Kosiński, Marta Mirosława Pastuła, , Helena 

Ślecka, Aneta Joanna Połomka, Grzegorz Najdek, Maciej Jastrząb, Józef Szmit, Tomasz Ziaja 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)   Artur Dariusz Jasiński 

 

c) Wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości gruntowych położonych w 

miejscowości Jabłonów 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały, została przyjęta 

przez Radę jednogłośnie: 

ZA (14) Izabela Bendiuł, Dawid Łukasz Irski, Ryszard Adam Szumiński, Beata Genowefa 

Najdek, Justyna Agnieszka Daraż, Krzysztof Kosiński, Marta Mirosława Pastuła, , Helena 

Ślecka, Aneta Joanna Połomka, Artur Dariusz Jasiński, Grzegorz Najdek, Maciej Jastrząb, Józef 

Szmit, Tomasz Ziaja 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)     

 

d) Zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze inkasa, 



określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso, 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały, została przyjęta 

przez Radę jednogłośnie: 

ZA (14) Izabela Bendiuł, Dawid Łukasz Irski, Ryszard Adam Szumiński, Beata Genowefa 

Najdek, Justyna Agnieszka Daraż, Krzysztof Kosiński, Marta Mirosława Pastuła, , Helena 

Ślecka, Aneta Joanna Połomka, Artur Dariusz Jasiński, Grzegorz Najdek, Maciej Jastrząb, Józef 

Szmit, Tomasz Ziaja 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)     

 

e) Zarządzenie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze 

inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały, została przyjęta 

przez Radę jednogłośnie: 

ZA (14) Izabela Bendiuł, Dawid Łukasz Irski, Ryszard Adam Szumiński, Beata Genowefa 

Najdek, Justyna Agnieszka Daraż, Krzysztof Kosiński, Marta Mirosława Pastuła, , Helena 

Ślecka, Aneta Joanna Połomka, Artur Dariusz Jasiński, Grzegorz Najdek, Maciej Jastrząb, Józef 

Szmit, Tomasz Ziaja 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)      

 

f)  Zmiany uchwały nr XXII/155/2021 Rady Gminy Brzeźnica z dnia 03 września 2021 r. 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2021 rok, 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały, została przyjęta 

przez Radę jednogłośnie: 

ZA (14) Izabela Bendiuł, Dawid Łukasz Irski, Ryszard Adam Szumiński, Beata Genowefa 

Najdek, Justyna Agnieszka Daraż, Krzysztof Kosiński, Marta Mirosława Pastuła, , Helena 

Ślecka, Aneta Joanna Połomka, Artur Dariusz Jasiński, Grzegorz Najdek, Maciej Jastrząb, Józef 

Szmit, Tomasz Ziaja 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

g)      Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzeźnica na lata 2021-2025, 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały, została przyjęta 

przez Radę jednogłośnie: 

ZA (14) Izabela Bendiuł, Dawid Łukasz Irski, Ryszard Adam Szumiński, Beata Genowefa 

Najdek, Justyna Agnieszka Daraż, Krzysztof Kosiński, Marta Mirosława Pastuła, , Helena 

Ślecka, Aneta Joanna Połomka, Artur Dariusz Jasiński, Grzegorz Najdek, Maciej Jastrząb, Józef 

Szmit, Tomasz Ziaja 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

h) Zmian w uchwale budżetowej na 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały, została przyjęta 



przez Radę jednogłośnie: 

ZA (14) Izabela Bendiuł, Dawid Łukasz Irski, Ryszard Adam Szumiński, Beata Genowefa 

Najdek, Justyna Agnieszka Daraż, Krzysztof Kosiński, Marta Mirosława Pastuła, , Helena 

Ślecka, Aneta Joanna Połomka, Artur Dariusz Jasiński, Grzegorz Najdek, Maciej Jastrząb, Józef 

Szmit, Tomasz Ziaja 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)    

 
 9./10. Interpelacje i wnioski radnych.8/ Inne sprawy, które wyniknęły po wysłaniu zawiadomień.   

 
Radna Beata Najdek: poruszyła sprawę wyrównania poboczy drogi Przylaskach. 
Wójt; jest to sprawa powiatu, w pasie drogi powiatowej. 

 
Radny Józef Szmit: zapytał, czy jest dobry elektryk na terenie gminy, bo wysadza korki na świetlicy. 
Wójt: instalacja elektryczna nie była planowana na tyle urządzeń elektrycznych.  
  
Radny Ryszard Szumiński: nie było wody w Jabłonowie, dlaczego nie było ogłoszeń? 
Wójt: jeżeli jest planowane wyłączenie wody wtedy są ogłoszenia. 

 

 
11. Zakończenie obrad. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Kosiński zakończył obrady XXIII sesji Rady Gminy Brzeźnica. 

 

 
 


